
ŠMARTNO OB SAVI
Konec januarja sc je KK SZDL zbrala na letni konferenci.

Navzoči so poslušali porodlo predsednika Janeza Dimnika, ki
je poudaril vlogo krajevne konference. Le-ta organizadjsko
združuje vse družbenopolitične organizacije, dnižbene organi-
zadje in društva ter hkrati zajenta v svojem delovanju vse kra-
jane. Taka organizacijska rešitev omogoča večjo usmeritev na
vsebino dela. Pomembne naloge, ki jih je opravila KK, so bile
izvedba volitev, povezovanje z delegacijo KS zaradi utrjevanja
delegatskega sistema, mobiliziranje sil pri gradnji rekreacij-
skega centra, urejanju komunalnih zadev in proslorov v domu
občanov.

Po ra/rešitvi starega odbora je bil i/voljen nov 15-članski
izvršni odbor. Žal so kmetje slabo zastopani, ker razen nekate-
rih i/.jem ne kažejo dovolj pripravljenosti sodelovati. Novi
izvršni odbor se jc sešel takoj po končani konferend. Izvolil je
za predsednika KK SZDL Smartno Janeza Dimnika, za na-
mestnika predsednika Slavko Brečko, za tajnika Vero Nemec
in za blagajnika Ivana Moleka. Čutiti je bilo pripravljenost čla-
nov odbora za medsebojno tvorno sodelovanje. Upajmo, da
tako tudi bo.

Pozimi, ko si izmenjavajo roko dež, sneg in mraz, vsi krajani
pač ne trebijo radiča, se ne smučajo ali grejejonatoplem. Ne-
kateri preizkušajo sposobnost koncentracije, izostrenost očesa
in mirnost desnice v strelski družini Jože Marincelj-ŽOŽO, ki
deluje že drugo leto v okviru KO ZRVS Šmartno. Člani — 37
jih je — so na nedavni razširjeni seji kritično pretresli svoj po-
ložaj in delo. SD se dokaj uspešno udeležuje tekmovanj na ob-
činski ravni, ugotovili pa so, da bi bilo delo še učinkovitejše ob
večji podjetnosti njih samih in sodelovanju vseh članov KO
ZRVS. KS jim izkazuje vsestransko podporo. Tega sezaveda-
jo, zato so ustvarjalno dopolnili delovni program. Pod strokov-
nim Vodstvom se bodo načrtno izpopolnjevali v streljanju in
skrbeli za širjenje dejavnosti med zainteresiranimi stafejšimi in
mladimi krajani. Sedaj sodelujejo v občinski ligi, kjer imajo
dva nastopa na mesec. Srečanja potekajo kar v dvorani doma
občanov. Ker je program strelskih tekmovanj v letošnjem letu
bogat, bodo imeli dovolj priložnosti pokazati svojo vrednost.
Toda poudarili so, da je več kot tekmovalni dosežki vreden
lastni ustvarjalni prispevek k organizaciji vsesplošnega ljud-
skega odpora v KS.

Problem SD, naše in verjetnotudi drugih, pa je nakup kvali-
tetnih zračnih pušk. Strelske družine so prepuščene iznajdljivo-
sti posameznikov, ki jih zategadelj pot često vodi čez mejo. Č&
želimo, da postane strelstvoše bolj množična dejavnost in eden
stebrov LO, je nujno rešiti ta pereč problem vsaj na republiški
ravni. Največja želaj SK Jože Marincelj-ŽOŽO je dobiti
ustrezno strelišče. Člani SK se bodo prizadevali, da bo zgrajena
v sklopu rekreacijskega centra.

Na omenjeni seji je ocenila svoje delo tudi KO ZRVS. Ak-
ti vnost je zadovoljiva. Člani so se udeležili seminarja, praktične
vaje na terenu, streljanja na strelišču Rakovnik in skupaj s člani
strelske družine delovnih akcija na gradbišču novega rekreacij-
skega centra. Med nalogami, ki so si jih zastavili naj omenimo
družbenopolitično dejavnost ( pfiprave na volitve v SZDL) irr
pomoč organom KS pri pripravi in vzdrževanju obrambnih de-
javnosti. Za delo pri ZRVS in v KS so bila nekaterim posamez-
nikom podeljena priznanja.

V začetku februarja se je NK Šmartno sestal na svojem red-
nem občnem zboru. Navzoči so najprej slišali informacijo o do-
sedanjem delu, finančnem stanju in delovnem načrtu. Klub se
pesfile težave. Ekipa je do oktobra lani, ko je bilo usposobljeno
domače igrišče, vse tekme odigrala v gosteh. Trenerja niso
imcli. Zlasti doma so igrali uspešno, zato je tretje mesto v Ijub-
Ijanski iigi K-skupine solidna uvrstitev. Klub ni imel dohodkov
in vsakokrat ni izdatki so vidno praznili blagajno; to je oviralo in
onemogočalo športno nabavo opreme. Žiro račun je bil celo_
zaprt, ker zaradi neizdelanega statuta klub ni bil registriran.fl
Manjka usposobljenih Ijudi, ki bi se »spoznali na papirje«.
Igralci pa niso zgolj brcali, ampak so tudi sodelovali pri delov-
nih akcijah v rekrcacijskem centru. Pripravljeni so dokraja
usposobiti igrišče in ga redno vzdrževati. Na zboru je bil sogla-
sno sprejet statut, imenovan nov izvršni odbor in oblikovaneso
bile komisije, ki naj bi zagotavljale zbolj zavzeto delo in sodelo-
vanje z organi in organizacijanti v KS. Predsednik kluba ba
izvoljen kasneje.

Krajani Zabretove in Kovačeve ulice so uredili odtok me-
teorne vode, ki je poprej povzročala precej nevšečnosti. Delo
so opravili udarniško, sredstva za nabavo materiala je prispe-
vala občinska komunalna skupnost. Čimprej bo treba urediti š«
klanec v Obrijah, ki tudi zahteva vsaj občasno vzdrževanje.
Dasiravno služi kot dostop le dvema gospodinjstvoma, je pereč
problem. Težki tovornjaki, ki odvažajosavski pesek, ga najbolj
uničujejo. J O Ž E DOVŽAN


